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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. április 19-én 

17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

Nem volt jelen: Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a rendkívüli testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. 

(Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Van valakinek észrevétele a 

napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

 

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.)  PMTE 2018-19. évi TAO pályázat (58/2018) 

2.) Egyenlő Bánásmód hatóság eljárása az Önkormányzat ellen (59/2018) 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1. PMTE 2018-19. évi TAO pályázat (száma: 58/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(Eredetileg 1. számú napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságot kérdezem!  

 

Miskolczi Ferenc a Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, 

egyhangú szavazattal támogatja a határozati javaslatot 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e?  

 

Láng Géza alpolgármester: Ha nyer a pályázat, az mibe kerül az önkormányzatnak?  

 

Horváth Éva polgármester: Jelenleg, amit az önkormányzat ebben a támogatói 

nyilatkozatában elhatározott, az annyi, hogy támogatja magát a pályázatot. Ami kötelezettséget 

vállalt, az a 12 millió forint, ami az ingatlanokra vonatkozik. Ha nyer a pályázat, akkor leülünk, 

és megbeszéljük, hogy azon kívül, ami az ingatlanokra vonatkozik - és egyébként is az 

önkormányzatnak a feladata – mit tudunk felvállalni, vagy nem vállaljuk fel. Ez egy vica-versa 

dolog, és akkor a PMTE a saját gazdálkodásából felvállalja. Az előterjesztésben le lett írva, 

hogy mi mit vállalunk fel, a PMTE tisztában van azzal, hogy ő mire képes, és mi tudjuk, hogy 

mire vagyunk képesek. De átadom a szót a PMTE elnökének. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Rövid kiegészítést tennék. Az előterjesztés tartalmaz egy három 

munkalapos Excel táblázatot, az egyik egy összesítés, ami tulajdonképpen összesíti azokat a 

jogcímeket, amire pillanatnyilat a PMTE pályázhat, illetve kíván pályázni. Utána van még 

kettő, az egyik az önkormányzat, a másik a PMTE. Az önkormányzat munkalapjában az 

önkormányzati ingatlanokat érintő dolgok, a másik pedig értelemszerűen azt tartalmazza, ami 

a PMTE-t érinti. Ez egy tervezet, ami egy úgynevezett benchmark alapján lett összeállítva. Ez 

egy olyan maximum lista, ami azt mutatja meg, hogy bizonyos jogcímek, bizonyos elemek, 

maximum hány forinttal számolhatók el a pályázat során. Ha az önkormányzat vagy egyesület 

talál egy jobb árfekvésben, árajánlatban kivitelezőt, illetve magát a fejlesztést el tudja végezni 

olcsóbban, akkor nyilván ez nem ennyibe fog kerülni, hiszen a pályázat elbírálásánál már 

konkrét árajánlatokat is kell mellékelni. Tehát ez most csak a pályázat beadásához 

szükségeltetik, ez az összeg, amire az önkormányzat támogatási nyilatkozatot ad ki, az egy 

maximum összeg. Látni lehet, hogy 44,5 millió forintnyi az a fejlesztés, ami ebbe a pályázatba 

bekerült, ennek a 30 %-os önrésze a 12 millió forint. Ami elnyerhető, az maximum 31.161.300,- 

Ft. Nem valószínű, hogy ennyit megadnak egyébként.  

 

Horváth Éva polgármester: Tehát a következő lépcső az az, hogy jön egy határozat, hogy 

nyert a pályázat, mennyi, és akkor összeülünk és megbeszéljük a továbbiakat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Így van, ősszel várható az elbírálás, szeptember, október környékén. 

Reméljük, hogy nyer a pályázat, és akkor annyi feladata lesz még a PMTE-nek, hogy az 

adományozó cégekkel kell felvenni a kapcsolatot, és leülni és megkérni tőlük az összeget. A 

cégeket már most tájékoztatjuk arról, hogy beadtuk a pályázatot, mire adtuk, és milyen 

összegben.  
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Horváth Éva polgármester: Elmondanám, hogy amikor Képviselő úr mondta, hogy hozzuk 

be az előterjesztést, mert be kell adni a pályázatot, akkor elmondta, hogy csak támogató 

nyilatkozat kell. Tudom, hogy ez az, amit a Képviselő-testület nem fogad be, meg én sem. 

Zsákbamacskát ne támogassunk, valamit le kell írni összegszerűen, mert különben megint 

megyünk bíróságra, hogy mit támogattunk, mennyi volt, és hogy írtuk alá. De egyelőre még 

nem nyert, nem kell kifizetni ezt a pénzt, ha pedig nyer a PMTE, akkor megnézzük, hogy 

mennyit, mert nekem pénzátadási szerződést kell kötnöm majd az egyesülettel, mint 

önkormányzat, és annak is vannak feltételei.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Amennyiben nyer a pályázat, legkorábban decemberben lehet ezeket a 

pénzeket lehívni. Az önkormányzatnak a 2019. évi költségvetését érinti.  

 

Láng Géza alpolgármester: Épületfelújításra van lehetőség?  

 

Horváth Éva polgármester: Az majd a jövő heti testületi ülésen lesz téma. Örültem volna, ha 

az a kettő együtt van, de annak később van a beadási határideje.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ebben a pályázatban is van lehetőség épületfelújításra, építésre, de az 

utófinanszírozott, míg azok, amelyekkel most próbálkozunk, előfinanszírozott, előre megadják 

a kért összeget. Ha jövőre is lesz lehetőség pályázni, akkor estleg érdemes lehet már most előre 

gondolkozni, hogy ebbe az irányba akarunk-e lépni, mert azt mindenki tudja, hogy az 

öltözőegyüttes milyen állapotban van. Minimum a felújításra, átépítésre is megérett, de lehet, 

hogy az új építésre is. A lényeg, hogy ebben a pályázati konstrukcióban erre is van lehetőség, 

de véleményem szerint az egy új lépcső legyen inkább.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövő héten két pályázatot is hozok be a testület elé, az egyik a 

sporttelep felújítására vonatkozik, addig a szintig, amíg érdemes meglépni.  

De visszatérve az előterjesztésre, van ezzel kapcsolatban további kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú. szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

125/2018.(IV.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

támogatja a Péti Munkás Testedzők Egyesületének, (8105 Pétfürdő, 

Sporttelep; adószám: 19900726-1-19) a Magyar Labdarúgó 

szövetség TAO programjához benyújtott be/SFP-

24788/2018/MLSZ számú pályázatát.  

Egyúttal vállalja, hogy a Péti Munkás Testedzők Egyesülete részére 

az önkormányzati tulajdonú ingatlanok felújításával kapcsolatos 

önrészt – 12 757 700.- Ft – a 2019. évi költségvetésében biztosítja.  

 

 

Határidő a pályázat benyújtására: 2018. április 20.  

Felelős:  Nagy Zsolt PMTE elnök 
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2.) Egyenlő Bánásmód hatóság eljárása az Önkormányzat ellen 

(száma: 59/2018.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Jegyző asszony kellőképpen beleásta 

magát a témába. Úgy gondolom, a hozzánk intézett levélben, ami megfogalmazódott, abban 

van, hogy 8 napon belül válaszolnunk kell. Ez a válasz megszületett, a határozat melléklete. 

Úgy gondolom, nem az összeg, hanem az elv a lényeg. Van kérdés? Nem volt.  

 

Pintér Csaba képviselő: Annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy nagyon korrektnek tartom a 

választ a megkeresésre. Ezzel a továbbiakban nem lehet mit kezdeni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nekem meggyőződésem, hogy lesz, aki még kezdeni fog valamit.  

 

Pintér Csaba képviselő: Nagyon világos, nagyon korrekt, nagyon egyértelmű megfogalmazás.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy jószándék volt, amikor összeállítottuk a 

költségvetést, és beszéltünk róla. Eszembe nem jutott volna, hogy lesz egy ilyen panasz. A 

választ meg kell adnunk, de kíváncsi leszek, erre milyen választ kapunk.  

Aki az előterjesztett határozatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

126/2018.(IV.19.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Egyenlő Bánásmód Hatóság EBH/……../2/2018. számú eljárás 

megindító értesítését megtárgyalta és  a határozat mellékletét képező 

nyilatkozatot, mint írásos érdemi védekezést elfogadja. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert a nyilatkozat aláírására, egyúttal Felkéri, 

hogy 2018. április 21-ig a nyilatkozatot és az azt alátámasztó 

bizonyítékokat – intézményenként az érintett közalkalmazottak 

kinevezési okmányát – küldje meg a Hatóság részére. 

 

Határidő: 2018. április 21. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(a nyilatkozat a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

17.20 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

rendkívüli testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


